
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 651
Vil ministeren oplyse status på analysen om beskatning ved investeringer via
investeringsforeninger og investeringsselskaber, der både dækker danske og
udenlandske investorer og investeringer via danske såvel som udenlandske
investeringsinstitutter, som ifølge ministerens svar på SAU alm. del - spørgs-
mål 111 i begyndelsen af november 2014 var "nået meget langt"? Vil ministe-
ren herunder oplyse, hvorfor analysen endnu ikke foreligger og nu oplyse,
hvilke møder der er afholdt i forbindelse med analysearbejdet, og hvornår
analysen forventes færdig og oversendt til Folketinget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim An-
dersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand

1/1

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del  Spørgsmål 651
Offentligt


